

# Cookie and Cracker Wrapper Wallet

## Porte-monnaie des Emballages de Biscuits et Craquelins

Create this sweet eco-friendly wallet to show off to your friends  
Fabriquez un porte-monnaie écologique qui rendra jaloux vos amis

Skill level and time:  
Niveau et temps:



### Materials / Matériels

1. cookie or cracker wrapper / emballage de biscuits ou craquelins
2. scissors / ciseaux
3. Velcro® fastener / bouton Velcro®

### Instructions

1

Cut off the top of each pouch and empty out the crumbs.

Découper le dessus de chaque sachet et vider les miettes.

2

Cut two slits down the seams on both sides of the front of your pouch. Be careful to cut through only one layer of the pouch. The slits should come 2 inches from the bottom. Then cut straight across to remove the portion that you just cut.

Faire deux incisions de chaque côté de la face avant du sachet. Attention à ne découper qu'une seule face (avant) du sachet. Il faut inciser jusqu'à laisser 2 pouces / 5 cms non découpés, au bas de la pochette. Puis découper à travers la face avant pour retirer la portion incisée.

3

Trim off the corner edges of the flap. Then, fold the flap over the front, crease it, and open it back up.

Tailler les coins de la face arrière. Puis la rabattre sur la face avant, et la plier.

4

Attach the Velcro® dot to the inside top of the flap. Fold the flap down and attach the other side at the bottom of the pouch.

Insérer le bouton Velcro® à l'intérieur du rabat. Refermer et appliquer l'autre partie du bouton sur la face avant.